



CONVID-19 MEASURES @ArtMazing 中心防疫措施

In view of the recent serious epidemic situation in Hong Kong, we have been implementing anti-epidemic measures to protect the health of our visitors and therapists. Please kindly note:

- ✓ Disinfection with alcohol is carried out every time a visitor comes in contact with us (including doorbell, handles, seat, light switches, faucet, toilet board and flush button, etc)
- ✓ Alcohol gel to disinfect visitors' hands is provided
- ✓ Masks are required to worn at all times
- ✓ All shoes must be placed outside the door
- ✓ Wash and sanitize the toilet every day
- ✓ All therapists / counsellors take their temperature before coming in every day
- ✓ If you are feeling unwell or have close contact with the confirmed infected case, please report to us ASAP. We will reschedule meeting as appropriate.
- ✓ If you have been traveling outside Hong Kong within 14 days before the appointment, please report at time of making appointment.
- ✓ For the concern of your mental health, if you cannot visit the centre, DO consider online meeting. Appropriate art therapy activities are still possible online.

鑑於最近本港疫情嚴重，為讓大家都安心放心，我們一直都有實行抗疫措施，保障來訪者健康。

- ✓ 每次有來訪者後將接觸處進行消毒（包括門鈴、手柄、座椅、燈掣、水龍頭、廁所板及沖廁按鈕）
- ✓ 提供酒精給來訪者雙手消毒
- ✓ 所有使用者必需帶上口罩
- ✓ 鞋必需放於門外
- ✓ 洗手間每天清洗及消毒
- ✓ 所有治療師/ 輔導員每天會面前先量度體溫
- ✓ 所有來訪者如有身體不適或與確診者有緊密接觸，必需申報。治療師 / 輔導員看情況安排改期會面。
- ✓ 若來訪者於會面前的 14 日內曾經離港，必需在預約時申報。
- ✓ 為了精神健康著想，如果不能到訪中心，可考慮網上會面。網上也可以進行合適的藝術治療活動。

March 23, 2020